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 PROTOKÓŁ NR IV/19 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 30 stycznia 2019 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 12.00 zakończenie godz.14:30   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

W obradach sesji uczestniczyli:  

Wiesław Cepielik – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Edyta Bania – Skarbnik Gminy, 

Tomasz Łuczkowski – mecenas,  

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów. 

 

Ad. 1 i 2. 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów dokonał otwarcia obrad sesji      

i przywitał uczestników, a szczególnie nowo wybranych sołtysów.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1, 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

9/ Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2019 

10/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

  

a/ zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

b/ zatwierdzenie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Marciszów na 

rok 2019, 

c/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

d/ zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

e/ zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem rządowym przyjętym Uchwałą Nr 140 Rady Ministrów z dnia         
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15 października 2018 r.  w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023,  

f/ podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie 

dożywiania w formie zasiłku pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim programem rządowym przyjętym Uchwałą Nr 140 Rady Ministrów z dnia          

15 października 2018 r.  w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023,  

 g/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii  dla  Gminy Marciszów na rok 2019, 

     

11/ Interpelacje i zapytania radnych.  

12/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

Nie zgłoszono.  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecna podczas głosowania radna 

Jadwiga Adamczyk/ /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 

do protokołu/. 

  

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia   

Protokół z poprzedniego posiedzenia wyłożony był do publicznego wglądu. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.   

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecna 

podczas głosowania radna Jadwiga Adamczyk/ /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.7.  

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik przedstawił informację z bieżącej pracy między 

sesjami.  

- 27.12.2019 r. odbyła się poprzednia sesja Rady Gminy Marciszów. 

- 27.12.019 r. – zostało wydane zarządzenie wójta w sprawie zmiany stawek czynszu 

dzierżawnego za użytkowanie nieruchomości gminnych przeznaczonych na cele inne niż 

rolne – ogródki przydomowe itp. 

- 03.01.2019 r. – odbyło się spotkanie z Sekretarzem Generalnym Związku Gmin Wiejskich 

Rzeczy Pospolitej p. Leszkiem Świętalskim, dotyczące omówienia współpracy, reprezentacji 

naszej Gminy w Związku Gmin, nowych uregulowań dotyczących gmin wiejskich w Polsce, 

- 04.01.2019 r. – rozpoczęcie pracy w Urzędzie przez nowego Radcę prawnego Adwokata 

Tomasza Łuczkowskiego, 

- 06.01.2019 r. – odbył się spektakl w Świdniku pt. „Ksiądz Jan Twardowski na Święta            

z kolędami” w wykonaniu Teatru Lokomotywa i Zespołu Biesiadnego ze Świdnika.                 

- 07.01.2019 r. – rozpoczęła się kompleksowa kontrola urzędu w zakresie gospodarki 

finansowej, prowadzona przez RIO.  

- 08.01.2019 r. – przed Sądem w Wałbrzychu odbyła się sprawa ugodowa z wniosku Gminy 

– było to zawezwanie do próby ugodowej o wynagrodzenie za bezumowne korzystanie               

z mienia gminy przez WPWiK i WZWiK w Wałbrzychu za okres od 2007 do 2018 r.  
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- 09.01.2019 r. – wizyta w Urzędzie Marszałkowskim i podpisanie dokumentacji w sprawie 

rozliczenia dotacji na III etap kanalizacji sanitarnej. 

- 09.01.2019 r. – wpłynął do Gminy Odpis Wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

we Wrocławiu w sprawie nakazu sporządzenia i przedłożenia ekspertyzy stanu technicznego 

mostu na górnym Marciszowie. WSA uchylił zaskarżone przez Gminę postanowienie 

wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego i Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w przedmiocie nakazu sporządzenia ekspertyzy przez Gminę Marciszów. 

- 11.01.2019 r. – udział w spotkaniu noworocznym organizowanym przez Burmistrza Miasta 

Kamienna Góra, 

- 11.01.2019 r. – zostało doręczone pisemne wezwanie do sfinalizowania rozmów 

ugodowych zawierające konkretne propozycje i żądania Gminy w kwestii roszczenie za 

bezumowne korzystanie z mienia gminy za lata 2007-2018, roszczenia z tytułu utraconych 

korzyści przez gminę wobec braku możliwości sprawowania władctwa i samodzielnego 

prowadzenia działalności, w tym sprzedaży wody.  

13.01.2019 r. – odbył się 27 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Domu Kultury 

w Marciszowie.  

- 14.01.2019 r. – zostało wysłane pisemne oświadczenie o wypowiedzeniu umowy                  

z kancelarią Chmaj i Wspołnicy,  

- 14.01.2019 r. – odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej wsi Wieściszowice,  

- 16.01.2019 r. – odbyły się w wyborach  sołtysa i rady sołeckiej w Świdniku  

- 16.01.2019 r. – spotkanie w Kwiecie Lnu dotyczące nowych grantów, 

- 17.01.2019 r. – odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej w Pastewniku,   

- 21.01.2019 r. – odbyło się spotkanie Noworoczne w Starostwie Powiatowym w Kamiennej 

Górze,  

- 21.01.2019 r. – odbyło się otwarcie biura poselskiego poseł Iwony Krawczyk, z udziałem 

zaproszonych przedstawicieli Gminy Marciszów,  

- 23.01.2019 r. – odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej w Sędzisławiu,  

- 24.01.2019 r. - odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej w Marciszowie,  

25.01.2019 r. – spotkanie z komendantem PSP Sławomirem Graczykiem w sprawie 

współpracy, możliwości dofinansowania i przejęcia mienia, 

- 26.01.2019 r. – w Wieściszowicach odbyła się zorganizowana przez mieszkańców 

uroczystość na cześć byłego Sołtysa p. Adama Ryżowskiego,  

- 26.01.2019 r. – odbyło się zebranie sprawozdawczo wyborcze klubu sportowego BÓBR 

Marciszów,  

- 28.01.2019 r. – odbyły się wybory sołtysów i rad sołeckich we wsiach Pustelnik, Domanów, 

Nagórnik.  

- 29.01.2019 r. – spotkanie z firmą EMKO w sprawie możliwości wdrożenia programu 

dofinansowania w zakresie wymiany kotłów węglowych na ekologiczne,  

Ponadto trwa reorganizacja Urzędu Gminy, prace przy odnawianiu wnętrz pomieszczeń 

Urzędu Gminy, malowanie, wymiana wyeksploatowanych rur. 

Ustalono, że pytania do przedstawionej informacji będą zadawane w sprawach różnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak złożył podziękowania 

wszystkim zaangażowanym w organizacje Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  
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Ad.8. 

Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

Projekt planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2019 został dostarczony radnym wraz         

z materiałami.   

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów przeszedł do głosowania projektu uchwały.   

 

Ad.9. 

Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2019 

Projekty planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2019 zostały 

dostarczone radnym wraz z materiałami.   

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów przeszedł do głosowania projektów uchwał.   

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zatwierdzenia ramowego planu pracy Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecna podczas głosowania 

radna Jadwiga Adamczyk/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 5 do protokołu 

/zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/16/19. 

 

b/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Marciszów na rok 2019, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 14 głosami „za” /nieobecna podczas głosowania 

radna Jadwiga Adamczyk/ przyjęła projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 6 do protokołu 

/zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/17/19. 

O godz. 12.40 na salę obrad przybyła radna Jadwiga Adamczyk. W sesji uczestniczy 15 

radnych.  

 

c/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 7 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/18/19. 

 

d/ zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Marciszów na rok 2019, 

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 8 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/19/19. 
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e/ zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w zakresie dożywiania              

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 

osób objętych wieloletnim programem rządowym przyjętym Uchwałą Nr 140 Rady 

Ministrów z dnia 15 października 2018 r.  w sprawie ustanowienia wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 9 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/20/19. 

 

f/ podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy            

w zakresie dożywiania w formie zasiłku pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim programem rządowym przyjętym Uchwałą Nr 140 Rady 

Ministrów z dnia 15 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023,  

Przewodniczący Rady Gminy Marciszów Mirosław Wolak odczytał treść projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 10 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/21/19. 

 

g/ zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii  dla  Gminy Marciszów 

Radna Marta Suhak – Ogłaza  

Zgłosiła błąd liczbowy w projekcie uchwały w załączniku nr 3 w planie wydatków w ramach 

gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na rok 2019.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady złożył wniosek o przesunięcie głosowania 

w/w projektu uchwały po sprawach różnych w celu dopracowania.  

Rada Gminy Marciszów w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za”  przesunęła głosowanie 

przedmiotowego projektu uchwały /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym 

załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

Następnie Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik zauważył kolejne błędy w projekcie 

uchwały.   

Projekt skierowano do poprawy.  

 

Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie.  

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie wystąpiły.  
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Ad. 12.   

Sprawy różne  

  

Radny Julian Polański  

- zapytał czy został zakończony III etap kanalizacji sanitarnej oraz czy jest możliwość, aby 

radni otrzymywali projekty uchwał w wersji papierowej. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Wyjaśnił, że jeszcze trwają prace związane z wpięciem do oczyszczalni, i prace porządkowe, 

które będą trwały cały czas.  Odnośnie uchwał rozważy taką możliwość.  

Radny Andrzej Mitczak  

Poprosił, aby dowiedzieć się czy do programu wymiany kotłów i fotowolatiki można włączyć 

gospodarstwa rolne. Byłby to duży potencjał i rolnicy poczyniliby większe inwestycje.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Odpowiedział, że sprawdzi i doprecyzuje.  

Radny Edmund Orzechowski zapytał 

- na jakim etapie jest realizacja projektu, dotyczącego szlaku rowerowego realizowanego         

z funduszu sołeckiego  i czy wszystkie pieniądze przeznaczone  na ten cel zostały 

wydatkowane.   

- czy gmina ma zamiar łatać chociażby cząstkowo drogi gminne, których jest 

administratorem.  

- poprosił, jeżeli jest taka możliwość, aby podczas odśnieżania w przypadku osób starszych 

nie zasypywać im dojazdów do posesji.    

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik odpowiedział: 

- że jest wykonana dokumentacja, są zakupione znaki. W ramach sił własnych  i środków, 

które pozostały jeszcze będziemy planować montaż i zostaną one na to wykorzystane,   

- zawsze po okresie zimowym planowana jest cząstkowa naprawa dróg gminnych,  

- odnośnie odśnieżania nie zawsze jest to możliwe, ale zwróci uwagę aby to zminimalizować     

i już rozmawiał na ten temat z pracownikami,  

Radny Dawid Chęciński  

Poprosił Wójta, aby przy łataniu dróg gminnych wziął pod uwagę sugestie Komisji 

Infrastruktury Technicznej z posiedzenia wyjazdowego oraz aby stworzyć harmonogram 

remontu dróg gminnych.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik  

Uważa, że można taki harmonogram wprowadzić.  

Radny Julian Polański  

Poprosił nowo wybranych sołtysów o zgłaszanie problemów z ciekami wodnymi, 

przepustami, większymi naprawami w celu ustalenia harmonogramu napraw.  

Józef Żukrowski  

Nawiązał do tematu modernizacji systemów grzewczych i chciałby wiedzieć z kim mógłby 

rozmawiać o szczegółach dofinansowania.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Odpowiedział, że będą zorganizowane spotkania, które będzie prowadziła specjalistyczna 

firma i ona będzie zajmowała się projektem. Tam będą omówione szczegóły.  

Adma Chronowski sołtys wsi Marciszów  

Poruszył temat konsultacji społecznych statutów danych sołectw. Proponuje, aby 

zorganizować spotkanie sołtysów, rad sołeckich, mieszkańców danej wsi, aby dokładnie 

omówić statut.   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Wyraził zgodę na udostępnienie sali narad na przeprowadzenie konsultacji.    
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Stanisław Napierała sołtys wsi Świdnik  

Zapytał czy w Gminie Marciszów planowane jest podejście do tematu internetu szeroko 

pasmowego dla sołectwa tak, aby można z niego korzystać. Szczególnie szkoła powinna mieć 

dostęp do takiego inetrentu.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Odpowiedział, że do tej pory nie było to planowane i wymaga to przeprowadzenia rozeznania 

tematu na ile jest taka potrzeba i jakie są możliwości. Natomiast szkoła dysponuje 

szerokopasmowym internetem.  

Edward Sikora sołtys wsi Pastewnik  

Przedstawił problem dotyczący tirów, które wjeżdżają do miejscowości Pastewnik mimo 

zakazu wjazdu. Prosi, aby doradzić co można zrobić w tej sytuacji, żeby ograniczyć ruch 

samochodów ciężarowych na tej drodze.  

W dalszej części posiedzenia temat poddano pod dyskusję.  

 

Następnie Katarzyna Doliny w imieniu swoim oraz organizatorów Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy wręczyła podziękowania wszystkim osobą, które wspomogły tą 

inicjatywę.  

Zaprosiła również zebranych na podsumowanie zajęć, przeprowadzonych z dziećmi               

w  okresie ferii, które odbędzie się 8 lutego w Domu Kultury w Marciszowie.  

 

W dalszej części posiedzenia Radny Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy 

Marciszów przeszedł do zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki                                   

i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii  dla  

Gminy Marciszów. 

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Złożył wniosek o dokonanie poprawy w projekcie uchwały w następującym zakresie:  

- w §1 po słowach „dla Gminy Marciszów w brzmieniu:” wprowadzenie zapisu „jak                

w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały” 

- w załączniku nr 3 w planach wydatków w ramach gminnego programu profilaktyki                

i rozwiazywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2019    

1. w zadaniach z zakresu rozwiazywania problemów alkoholowych poprawa kwoty 

podsumowania z 45 800,00 zł na 45 700,00 zł.  

2. w zadaniach z zakresu narkomanii działania profilaktyczne poprawa z kwoty 3 000,00 zł na 

kwotę 3 300,00 zł  oraz z podsumowania poprawa kwoty 4 000,00 zł na kwotę 4 300,00 zł.  

 

Radny Edmund Orzechowski poprosił o wyjaśnienie:  

- na czym od strony praktycznej ma polegać sprawa podwyższania wiedzy na temat 

szkodliwości alkoholu ludzi nie młodych,    

- jak ma być realizowana kontrola rynku sprzedaży napojów alkoholowych,   

- jak od strony praktycznej chcemy wspierać imprezy profilaktyczne i zachęcać dzieci              

i młodzież do udziału w kampanii przeciwalkoholowej. 

Małgorzata Chodasewicz kierownik referatu Kultury Oświaty, Sportu i Turystyki 

udzieliła szczegółowej odpowiedzi, do której radny nie wniósł uwag.  

  

W dalszej części posiedzenia radny Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy 

Marciszów poddał pod glosowanie wniosek złożony przez Wójta Gminy Marciszów.  
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W wyniku głosowania jednogłośnie 15 głosami „za” Rada Gminy Marciszów wyraziła zgodę 

na wprowadzenie autopoprawek w projekcie uchwały zgodnie ze złożonym wnioskiem 

/zgodnie z imiennym wykazem głosowania, stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Radny Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów odczytał treść projektu 

uchwały.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały, 

stanowiący załącznik nr 11 do protokołu /zgodnie z imiennym wykazem głosowania, 

stanowiącym załącznik nr 4 do protokołu/ 

Uchwała otrzymała nr IV/22/19. 

 

Następnie na wniosek radnego Dawida Chęcińskiego Wójt Gminy Marciszów omówił 

kwestię wezwania Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji do sfinalizowania 

rozmów ugodowych.    

 

W dalszej części posiedzenia radny Andrzej Mitczak  

Poprosił o wyjaśnienie kwestii naliczania kolejnych sum, które musimy zapłacić 

Wałbrzychowi w ramach podatku. Pyta czy w tej sprawie strona, która powinna płacić ten 

podatek może go zapłacić i czy to  się przedawniło oraz czy w tej sprawie istnieją jakieś inne 

zagrożenia.  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Ubolewa nad tym, że tak się stało. Błąd polegał na tym, że jak się okazało, że ktoś nie 

powinien płacić podatku to szybko należało wystawić tytuł na drugiego zobowiązanego.  Tak 

należało zrobić ale nie zrobiono tego i Wójt nie chciałby nikogo oskarżać. Mamy 

uzgodnienie, że stopniowo, sukcesywnie co miesiąc małymi kwotami będziemy spłacać,          

a gdyby doszło do szybkiego porozumienia to można byłoby to rozliczyć.  

Radny Julian Polański  

Zapytał czy została załatwiona sprawa niekorzystnie zawartej umowy z kancelarią Chmaj         

i Wspólnicy?  

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Odpowiedział, Gmina złożyła wypowiedzenie. W wyniku analizy Wójt doszedł do wniosku, 

że zapisy są bardzo niekorzystne z punktu widzenia interesu gminy. Została wypowiedziana 

umowa oraz różnego rodzaju pełnomocnictwa.  

Radny Edmund Orzechowski 

Przedstawił wspólnie wypracowany wniosek przez Komisję Budżetu oraz Komisję Oświaty,  

dotyczący ruin oraz ruder, znajdujących się na terenie gminy, ale nie będących jej wizytówką. 

Chciałby wiedzieć czy gmina ma jakieś narzędzie, żeby ewentualnie rozmawiać i przymusić 

do dbania o te posesje oraz czy można byłoby wykosić tereny wokół dróg gminnych, aby  

dbać o wizytówkę naszej gminy   

Wójt Gminy Marciszów Wiesław Cepielik 

Nawiązał do regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy i poinformował, że 

będzie rozmawiał z pracownikami oraz zostaną rozesłane pisma.  

Następnie radny Mirosław Wolak Przewodniczący Rady Gminy Marciszów    

poinformował, że trwają ustalenia w sprawie zaproszenia na sesję przedstawiciela Strategii 

Sudety 2030 oraz zapoznał z korespondencją, jaka wpłynęła do Biura Rady:  

- pismo właściciela pałacu w Ciechanowicach, dotyczące corocznych prac wykonywanych na 

rzecz Gminy Marciszów i sołectwa Ciechanowice, / pismo stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu/.  

- sprawozdanie z o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2018 roku, / pismo 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu/.  
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-  opinia mecenasa dotycząca pisma złożonego przez Panią Zofię Witkowską, stwierdzającą, 

że Rada Gminy Marciszów nie jest organem uprawnionym do rozstrzygania zasadności 

decyzji, podjętych przez Państwowego Inspektora Nadzoru Technicznego oraz Komendy 

Powiatowej Straży Pożarne / opinia stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  

Na zakończenie posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Marciszów powrócił do tematu 

przejazdu samochodów różnej maści po terenach gminnych. Podobna sytuacja jest                       

w Ciechanowicach. Nasze drogi są takiej, jakie są. Należałoby się zająć modernizacją             

i dostosowaniem tych dróg, aby były one bezpieczne, bo stawianie znaków drogowych to jest 

sposób doraźny. Żeby zlikwidować problem trzeba stworzyć takie możliwości,  aby nie było 

wypadków, a przejazd był bezpieczny np. poprzez poszerzenie drogi.        

 

Ad.12  

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 

14.30 dokonał jej zamknięcia. 

 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Mirosław Wolak  

Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania  

wniosków unijnych  

 

 

 

 


